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Prezyde nt Miastd Wtaclawek

Szanowny Panie Prezydencie

W imieniu mieszkalrc6w Wfoctawka zwracam sig z prodba o wyciqcie uschniqtego drzew na

ulicy 5w. Antoniego 51. Drzewo to stanowi zagro2enie bezpieczenstwa mieszkaricow

poruszajqcych sig po chodniku. W kaidej chwili moie nastApii obe'wanie uschniqtych

konarow i nara2enie na niebezpieczedstwo przechodni6w i przejeid2ajEce samochody'
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